
 
 
 
 
 
 
Inkommen fråga:  
 
Hej! 
 
Jag skulle gärna ställa följande fråga: 
 
Pennystocks har historiskt en mycket dålig reputation och aktierna i Real 
Fastigheter värderas långt under en penny. Finns det något plan om 
sammanslagning av aktier typ 1 ny av 1000 gamla eller 1 ny av 10000 gamla 
aktier? Om inte, varför inte? Skulle ju göra aktien mer seriös och därmed 
potentiellt höja värdet? 
 
Med vänliga hälsningar 
 
Sven 
 
 
Svar på frågan: 
 
Hej Sven, 
Ja, sådan plan finns med i diskussionerna och kommer presenteras om / när så 
blir aktuellt. 
 
Mvh 
Styrelsen 
 
 


